

Save The Date 2025 PCOT Outdoor Classic

Gentlemen,

Our winter tradition, the PCOT annual Outdoor Classic hockey and family event is back yet again as an all afternoon series of outdoor games for players and their families, and an evening dinner and live music. If you've been there before, no doubt you will want to make it back, and if you've never been, you'll want to see what all the fuss is about... Please reserve the afternoon and evening of Saturday February 15th to join your friends and neighbours and teammates. Below are all the details you need to know:

What: The 2025 PCOT Outdoor Classic & Family Event

Who: PCOT members & their families

When: Saturday February 15th from noon to midnight

Where: Sunnyside/Arthur Seguin Park & Chalet, 365 avenue Saint-Louis

Registrations: Via [TeamSnap](#). Registration closes promptly on February 9th in order to create teams, schedule games, plan meals, etc...

Live Bands & DJ: Featuring an opening set from PCOT's own Hank & Ivy (Patrick Nielsen and his daughter Kristin), and new for this event as our headliners, the classic rock of JANDO, featuring Jason Howell and Fernando Gelso. As usual, we will have DJ Funkmaster Stork "spinning" rinkside and between sets

Important Details & Schedule:

12:00 – 13:00 Family Game

13:00 – 17:00 PCOT Player games and new for this year, a skills competition

17:30 – 22:00 Live music

18:30 – Dinner

Kid's activities in the gym from 13:00 to 19:30

Cost: \$35 for Players. Includes game with rinkside refreshments, evening meal, first beverage and entertainment. \$25 for Non-Players. Includes all of the above except game. Free for family members under 18 years of age.

We should be able to accommodate all interested, but space is limited and we do require confirmations in order to allow for planning, so please do register ASAP via Teamsnap.

Don't miss the PCOT's social event of the winter season, the original PCOT player and family event – The Outdoor Classic. A good time is guaranteed!

Réservez la date Classique de Hockey Extérieure 2025 des Anciens de Pointe Claire

Messieurs,

Notre tradition hivernale, l'événement annuel de la Classique de Hockey Extérieure des Anciens de Pointe-Claire, est de retour sous la forme d'une série de jeux en plein air tout au long de l'après-midi pour les joueurs et leurs familles, ainsi que d'un dîner en soirée et de musique. Si vous y êtes déjà allé, vous aurez sans aucun doute envie d'y revenir, et si vous n'y êtes jamais allé, vous aurez envie de voir de quoi il s'agit... Merci de réserver l'après-midi et la soirée du samedi 15 février pour rejoindre vos amis, voisins et coéquipiers. Vous trouverez ci-dessous tous les détails que vous devez connaître :

Quoi : L'événement Classique de Hockey Extérieure 2025 des Anciens de Pointe-Claire

Qui : Membres des Anciens de Pointe-Claire et leurs familles

Quand : Samedi 15 février de midi à minuit

Lieu : Sunnyside/Parc et chalet Arthur Seguin, 365 avenue Saint-Louis

Inscriptions : Via [TeamSnap](#). Les inscriptions se clôturent le 9 février afin de créer des équipes, programmer des matchs, planifier des repas, etc...

Musique en directe et DJ : Avec en première partie le groupe de PCOT Hank & Ivy (Patrick Nielsen et sa fille Kristin), et en nouveauté pour cet événement, le groupe rock classique JANDO, avec Jason Howell et Fernando Gelso. Comme d'habitude, DJ Funkmaster Stork fera tourner de la musique à la patinoire et entre les sets

Détails importants et horaire :

12:00 – 13:00 Partie familiale

13:00 – 17:00 Parties pour membres des Anciens de Pointe-Claire et nouveauté pour cette année, un concours d'habiletés au hockey

17:30 – 22:00 Musique en direct

18:30 – Dîner

Activités pour enfants dans le gymnase de 13:00 à 19:30

Coût : 35 \$ pour les joueurs. Comprend les parties avec rafraîchissements au bord de la patinoire, le repas du soir, la première boisson et le divertissement. 25 \$ pour les non-joueurs. Comprend tout ce qui précède, sauf les parties. Gratuit pour les membres de la famille de moins de 18 ans.

Nous devrions être en mesure d'accueillir toutes les personnes intéressées, mais l'espace est limité et nous avons besoin de confirmations afin de permettre la planification, alors veuillez vous inscrire dès que possible via TeamSnap.

Ne manquez pas l'événement social de PCOT de la saison hivernale, l'événement original pour les joueurs et la famille de PCOT – La Classique de Hockey Extérieure. Un bon moment est garanti !